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Engang var der en dame, som gik ind på et apo-
tek. Sådan et sted, hvor man køber medicin. Hun 
spurgte, om hun kunne købe rosiner! Skørt, ikke? 
Hun var gået helt forkert og havde ikke tænkt sig 
om.

De vise mænd, vi hører om i juleevangeliet, gik 
også helt forkert i begyndelsen. De havde set en 
ny stjerne og vidste, at der var født en ny konge. 
Så rejste de til Jerusalem op til kongeslottet. 
Det kan man egentlig godt forstå, for der boede 
kongen, som hed Herodes. Men det var jo slet 
ikke der, Jesus var blevet født. ”Et barn er født i 
Betlehem”, synger vi. Herodes fik hjælp af nogle 
mænd, som havde læst i Bibelen og som fortalte, at 
det var i Betlehem, de skulle lede.

Hvis vi gerne vil høre om Jesus i dag, kan det jo 
heller ikke nytte noget, hvis vi læser eller leder de 
forkerte steder. Det er ikke i ’Oda Omvendt’ eller 
’Gurli Gris’, vi lærer om Jesus. 

Hvor skal vi gå hen for at høre om Jesus? 

Hvor er Jesus?

Dagens 
konkurrence:
Hvad synes    
umle, kong 
Herodes er?

Hvilken vej skal de vise mænd 
vælge for at finde Jesus?
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